
Geachte gemeenteraad, 
 
Op 13 december staat de APV op de agenda van de oordeelsvormende vergadering.  
Op de vergadering van 25 oktober heb ik namens een grote groep inwoners van Tricht 
ingesproken mbt de problematiek die ontstaan is door de huidige APV regelgeving omtrent 
het gebruik van knalapparaten.  
Ik hoop van harte dat dit onderwerp opgepakt is.  
Voor de zekerheid nogmaals ons verhaal in de bijlage.  
Mochten er nog vragen zijn, dan mag er altijd contact met mij opgenomen worden. 
 
Vriendelijke groet, 
Gegevens bekend bij de griffie 


